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7ادب وهنر
اسامی هیئت داوران بخش مسابقه سینمای مستند سی و پنجمین جشنواره فیلم فجر اعلام شد.به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی جشنواره 
فیلم فجر، با حکم محمد حیدری دبیر سی و پنجمین جشنواره فیلم فجر، منوچهر طیاب، روبرت صافاریان، مهدی باقری، محمدعلی فارسی و رامین 
حیدری فاروقی)همسر رویا نو نهالی( به عنوان اعضای هیئت داوران بخش مسابقه سینمای مستند سی و پنجمین جشنواره فیلم فجرمنصوب ومعرفی شدند.

 داوران مستند
 فیلم فجر معرفی شدند

سه شنبه  5  بهمن 1395. 25  ربیع الثانی 1438 . شماره 19456

...چهره ها و خبرها
کارگردانی زندگی حرفه ای خود

ف��رزاد موتمن کارگردان»شب های 
روشن« در حال نگارش فیلم نامه اثر 
جدیدش با عنوان »سراسر شب« 
اس��ت . وی می گوید:  ای��ن فیلم 
دقیقا درب���اره  ک��ارگ��ردان��ی است 
که فیلمی مانند »شب های روشن« 
را ساخته که کلی سروصدا کرده است . 
حالا کارگردان قصه باید با این حواشی برخورد کند. نقش 
کارگردان را منطبق باحال و هوای خودم نگاشته ام اما ابداً 

در فیلم بازی نخواهم کرد.

 رسیدن به خط پایان »گذر موقت«

پانته آ بهرام بازی در فیلم سینمایی 
»گذر موقت« ساخته افشین هاشمی  
را به پایان رساند. این فیلم قرار 
است سال آینده اکران شود. فیلم 
قصه دو پیرمرد را روای��ت می کند 
که به قصد تفریح سفری شبانه را در 
شهر آغاز می کنند. اسماعیل محرابی، مسعود کرامتی، 
پانته آ بهرام، شقایق فراهانی،  مرتضی ضرابی، شقایق 
دهقان، هومن برق نورد و لادن مستوفی بازیگران »گذر 

موقت«  هستند.

گلایه از نداشتن امنیت شغلی

سیما تیرانداز گفت: به عنوان هنرمند 
از  یکی  نمی کنم.  امنیت  احساس 
آسیب های کار ما این است که فقط 
در دوره ای که کار می کنیم دستمزد 
می گیریم و این خیلی سخت است. 
آن طرف امکاناتی ایجاد می کنند که من 
نوعی که دیگر شاید نتوانم کارگردانی کنم، امتیاز تهیه کنندگی 
بگیرم و چرخه درستی شکل می گیرد. اکنون امنیت خوبی 
نداریم و اگر نتوانم کارکنم تکلیف من نامشخص خواهد بود.

در سودای شکار سیمرغ

حامد کمیلی با فیلم سینمایی »ایتالیا 
ایتالیا«نخستین تجربه کارگردانی 
کاوه صباغ زاده در فیلم بلند، میهمان 
بخش رقابتی جشنواره فجر شد. 
در  خلاصه داستان »ایتالیا ایتالیا« 
آم��ده اس��ت:» من دوستت دارم و این به 
تو هیچ ربطی ن��داره«. حامد کمیلی، س��ارا بهرامی، فرید 
سجادی حسینی، همایون ارشادی، رضا سخایی، جهانگیر 
میرشکاری، ناصر سجادی حسینی، دانش اقباشاوی و رضا 

کوهستانی ازجمله بازیگران این فیلم سینمایی هستند.

...موسیقی

پیک خبر...اخبار

آیین رونمایی از کتاب " گلستان یازدهم" 
حجت الاسلام  حضور  با  دوشنبه  صبح 
مهدی خاموشی رئیس سازمان تبلیغات 
اسلامی، رضا حاجی بابایی نماینده مردم 
همدان در مجلس، محسن مؤمنی شریف 
رئیس حوزه هنری، مرتضی سرهنگی 
مدیر دفتر ادبیات پایداری، زهرا پناهی 
بهناز  چیت سازیان،  شهید  همسر  روا 
ض��راب��ی زاده نویسنده کتاب و جمعی 
از اهالی فرهنگ و قلم در ح��وزه هنری 
برگزار ش��د. به گ��زارش تسنیم مؤمنی 
اگر  گفت:  هنری  ح��وزه  رئیس  شریف 
خاطرات همسران شهدا نوشته نمی شد، 
حتماً خ��اط��رات، ادبیات و تاریخ دفاع 
مقدس ناقص بود. همسران شهدا نیمه 

پنهان شهدا هستند.
 با نقل خ��اط��رات جبهه تنها بخشی از 
شخصیت این مجاهدان معرفی می شود 
و با خ��اط��رات خ��ان��واده و همسران این 
افراد کامل معرفی می شوند.  وی افزود: 
حوزه هنری مبدع این نوع ادبیات است. 
رهبر معظم انقلاب نیز در دیداری که با 
ایشان داشتیم، فرمودند که شما کشور 
را از ادب��ی��ات واردات���ی بی نیاز کردید. 
خاستگاه این ادبیات، فرهنگ اسلامی 
و ایرانی است. اگر این ادبیات امروز نبود 
کتاب های قابل افتخاری مانند "گلستان 

یازدهم" هم نبود. 
مؤمنی شریف به نحوه نگارش و سبک 
ضرابی زاده در کتاب "گلستان یازدهم" 
و تفاوت آن با "دختر شینا"کتاب پیشین 
این نویسنده اشاره کرد و گفت: این کتاب 
هرچند در قالب خاطره نوشته شده اما 
شبیه رم��ان اس��ت و مخاطب می تواند 

ب��ا آن ه��م��ذات پ��ن��داری کند و خ��ود را 
ب��ا خ��اط��رات پناهی روا شریک ببیند. 
حجت الاسلام خاموشی رئیس سازمان 
تبلیغات اسلامی  نیز بابیان خاطراتی از 
جنگ و مجاهدت همدانی ها در دوران 
دف���اع م��ق��دس گ��ف��ت: خ��اط��رات شهید 
ستاره های  از  یکی  ایثار  چیت سازیان 
ای��ن جمع را نشان می دهد؛ آدم هایی 
که شوق رفتن در آن ها موج می زد. قلم 
روان خانم ضرابی زاده حکایت از آینده 
خوب ایشان دارد. امیدوارم همین راه 
را با نگاه و نیت و خلوص ادام��ه دهند 
چراکه برای جنگ نوشتن بدون خلوص 
امکان ن��دارد. مرتضی سرهنگی مدیر 
دفتر ادبیات پایداری حوزه هنری بابیان 
این که نویسنده کتاب »گلستان یازدهم« 
عهدی نانوشته برای حضور در این حوزه 
دارد، اف��زود: ما ام��روز با نسل ت��ازه ای از 
می شویم.  رو  روب��ه  جنگ  نویسندگان 
ای��ن نسل جدید خانم ها  پیش قراولان 
هستند و انس و الفت زنان با جنگ بیشتر 

است.
 ک���اره���ای ن��وش��ت��ه ش��ده ت��وس��ط نسل 
نویسندگان قبلی  از  ج��دی��د،  ق��وی ت��ر 
اس��ت؛ چ��راک��ه ای��ن نسل از دان��ش��ی که 
در ای��ن خ��ص��وص در ای���ران و در ح��وزه 
هنری اندوخته شده، استفاده می کند. 
حمیدرضا حاجی بابایی، نماینده مردم 
همدان در مجلس  نیز با اشاره به نقش 
پراهمیت نویسندگان حوزه ادبیات دفاع 
مقدس گفت: شهید چیت سازیان هنوز در 
انقلاب ما حضور دارد. پناهی روا امروز به 
نام شهید روایتی ارائه می کند که می تواند 
راه شهید را پرتوان تر به جوانان معرفی 

کند.سپس بهناز ضرابی زاده نویسنده 
کتاب »گلستان یازدهم« با تشکر از راوی 
کتاب و یادی از شهدای آتش نشان گفت: 
این روزها به این فکر می کنم که انسان ها 
همیشه دو مانع برای رشد دارن��د؛ یکی 
عشق و دیگری ترس. کسانی که این دو  
مانع را کنار گذاشتند، قهرمان شدند. 
شهید چیت سازیان، شهدای ما و شهدای 
که  هستند  ب��زرگ��ی  قهرمانان  پلاسکو 
توانستند از این دو مانع عبور کنند. وی 
افزود: از زمانی که وارد این حوزه شدم، 
خیلی درس ها آموختم و ه��رروز برگ 

جدیدی به رویم گشوده شد. 
همیشه ب��ر ای��ن ب���اور ب���وده ام ک��ه نباید 
قلم هایمان را کنار بگذاریم و از آن فاصله 
شهید  همسر  روا،  پناهی  بگیریم.زهرا 
»گلستان  کتاب  راوی  و  چیت سازیان 
ی��ازده��م« نیز اظ��ه��ار ک���رد: ای��ن کتاب 
مجموعه خاطرات حدود یک سال و هشت 
ماه زندگی مشترک با شهید چیت سازیان 

و سیر و سلوک این شهید است هرچند این 
زندگی کوتاه بود، اما عمری درس گرفتم؛ 
درس مهربانی، اخلاق و شکیبایی.وی 
بابیان این که »گلستان یازدهم« خاطرات 
زندگی معنوی است که پایانی ن��دارد، 
اف��زود: خوشحالم که لطف خدا شامل 
حالم شد و به این افتخار نائل شدم که 
همسر شهیدی باشم که تا ابد ماندگار 
نمی کنم،  تنهایی  احساس  من  اس��ت. 
چون فرزند شهید در کنارم هست و بوی 

پدرش را برایم تداعی می کند.
 در ادام��ه از کتاب »گلستان یازدهم« با 
حضور محسن مؤمنی شریف، مرتضی 
سرهنگی، گلعلی بابایی، حاجی آبادی، 
مسئولان  از  جمعی  و  ح��س��ام  حمید 
آموزش وپرورش رونمایی و از نویسنده، 
راوی و فرزند شهید تجلیل شد. همچنین 
متن ی��ادداش��ت رهبر معظم انقلاب بر 
ای��ن کتاب نیز قرائت شد.ضرابی زاده 
نیز در این مراسم یک جلد از این کتاب 

را ک��ه م��زی��ن ب��ه دستخط م��ق��ام معظم 
 رهبری ب��ود، به راوی کتاب هدیه داد.

» گلستان یازدهم« دربردارنده خاطرات 
زه��را پناهی روا از زن��دگ��ی مشترکش 
با شهید علی چیت سازیان است که با 
نثری روان و داستان گونه به قلم بهناز 
ضرابی زاده نوشته شده است. به گزارش 
تسنیم ضرابی زاده با اشاره به دیدار خود 
با مقام معظم رهبری یادآور شد: هنگامی 
که حمید حسام مشغول صحبت درباره 
کتاب »وقتی مهتاب گم شد« بود، مقام 
کتاب  ای��ن  در  فرمودند  رهبری  معظم 
چیت سازیان«  »علی  به نام  شخصیتی 
حضور دارد که آقای خوش لفظ در ابتدا 
که به جبهه می آیند، با وی رابطه خوبی 
ن��دارن��د ام��ا کم کم ای��ن رابطه دوستانه 
می شود.ایشان اظهار علاقه کردند که 
درباره شهید چیت سازیان نیز کتابی را 

بخوانند.
دوستان حاضر گفتند اخیراً کتابی درباره 
این شهید نوشته شده است.به ایشان عرض 
کردم که کتاب جدید من با عنوان »گلستان 
یازدهم«  درباره شهید چیت سازیان است. 
رهبر معظم انقلاب فرمودند حتماً این 
کتاب را می خوانند. من در آن جلسه دو 
جلد از »گلستان یازدهم« را به همراه برده 
بودم تا یکی را تقدیم به مقام معظم رهبری 
کنم و برای جلد دیگر از ایشان بخواهم 
که یادداشتی بر کتاب بنویسند. ایشان 
 در همان جلسه متن کوتاهی را نوشتند:

» رحمت و سلام خدا بر شهید عزیز علی 
چیت سازیان و درود بر همسر آن شهید و 

سپاس از نویسنده متعهد این کتاب.
 سید علی خامنه ای«.

در آیین رونمایی کتاب»گلستان یازدهم« انجام شد

اهدای دستخط رهبرانقلاب   به راوی کتاب »گلستان یازدهم«

کیک جشنواره هنرهای تجسمی فجر بریده شد

اکرم محمدی-نهمین جشنواره بین المللی هنرهای 
آت��ش نشانان  ی��اد و خاطره  با پاسداشت  تجسمی فجر 
ساختمان پلاسکو و بریدن کیک این جشنواره، آغاز به کار 
کرد.به گزارش خراسان ، در مراسم گشایش این جشنواره  
امیر راد مسئول  کانون هنرهای جدید  م��وزه هنرهای 
معاصر با لباس  ماموران آتش نشانی ، برای اجرای برنامه 
به روی صحنه آمد و پیش از شروع از حاضران خواست تا 
یک دقیقه به یاد آتش نشانان ، ایستاده سکوت و فاتحه ای 
قرائت کنند.سپس معاون امور هنری وزیر ارشاد گفت: 
روزی که من وارد معاونت هنری ارشاد شدم  بودجه معاونت 
14 میلیارد تومان بود. سال بعد به24 میلیارد و سپس 
به 32 میلیارد تومان افزایش پیدا کرد و امسال نیز حدود 
26 میلیارد اضافه شد که البته این امکانات در حوزه های 
دیگر هم هزینه می شود. اگر به بودجه رسمی نزدیک شویم 
باید 110میلیارد در نظر بگیریم که به دلیل مشکلات 
برنامه ریزی کشور، نصف بودجه هزینه کارهای پشتیبانی 
می شود. البته در این مورد اشکالی به وزارتخانه وارد نیست، 

بلکه بودجه بندی و برنامه ریزی اشکال دارد.

آغاز دومین جشنواره»حقوق بشر آمریکایی« 
محمدی-نشست آغازینِ دومین جشنواره بین المللی 
"حقوق بشر آمریکایی" در حالی برگزار شد که این مراسم 
با اعلام فراخوان و مراسم  گشایش جشنواره ،همزمان 
شد.به گزارش خراسان ، اسماعیل آجرلو، دبیر دومین 
جشنواره "حقوق بشر آمریکایی" گفت:سال گذشته ، بنا به 
ابتکار رهبری و به واسطه اعلام فهرستی از جنایات آمریکا 
علیه ایران از  7 تا 12 تیر ماه، هفته حقوق بشر آمریکایی  نام 
گذاری شد و این نام گذاری از امسال در تقویم جای گرفت.
محسن مومنی شریف نیز بااشاره به تسلط آمریکا بر رسانه 
ها ، گفت:با حضور هنرمندان کشورهای دیگر و آثاری 
که از آن هنرمندان در این دوره خواهیم دید، بر غنای این 
جریان فرهنگی و هنری افزوده خواهد شد. سپس جمال 
شورجه، با گرامیداشت یاد آتش نشانان شهید و با اشاره 
به  اینکه حوزه هنری ظرفیت  نگارش تاریخ جنایات آمریکا 
را دارد، گفت: باید چندین جلد کتاب درباره جنایات آمریکا 
در طول تاریخ توسط حوزه هنری که امکانات و دانش این 
کار را دارد، نگاشته شود.در ادامه با اهدای لوحی به جمال 

شورجه از این کارگردان ، تقدیر شد.

ثبت یک انجمن برای نمایش آنلاین فیلم
رئیس انجمن صنفی شرکت های نمایش ویدئویی آنلاین، 
از ثبت این انجمن صنفی برای تماشای آنلاین فیلم ها خبر 
داد. به گزارش خراسان  محمد صراف در نشست خبری 
 VOD( انجمن صنفی شرکت های نمایش ویدئویی آنلاین
و IPTV( اظهار کرد: در حال حاضر یک میلیون کاربر از این 
سامانه استفاده می کنند که تا 18 ماه آینده به 5 میلیون 

کاربر افزایش می یابد.
 در حال حاضر 90 میلیون دقیقه در ماه تماشای فیلم بر 
روی سامانه ها صورت می گیرد که چشم انداز ما تا 18 ماه 
آینده رسیدن به 450 میلیون دقیقه است.رئیس انجمن 
صنفی شرکت های نمایش ویدئویی آنلاین همچنین از 
پیوستن این صنف به خانه سینما خبر داد و گفت: قرار است 

انجمن به یکی از صنوف خانه سینما تبدیل شود.

شهرام ناظری:ازصداوسیما محرومیم 

 در آیین پایانی  نخستین جشنواره بین المللی اقوام، نشان »فرهنگ و هنر« 
کرمانشاه به شهرام ناظری اهدا شد.به گزارش ایسنا، در این آیین شهرام 
ناظری بابیان این که تا چند روز پیش، از برگزاری چنین مراسمی بی خبر بوده 
است گفت: با من تماس گرفتند که جشنواره بین المللی اقوام است، تشریف 
بیاورید و من هم دعوت از استاد محمدرضا درویشی متخصص موسیقی 
اقوام را برای حضور در این مراسم پیشنهاد کردم و درنهایت، از طریق یکی 
از دوستان متوجه شدم قرار است برنامه ای برای تجلیل از من برگزار شود.

ناظری اف��زود: قطعاً تجلیل در زادگاهم کرمانشاه برایم بسیار ارزشمند 
است، هرچند ما هنرمندان عادت نکرده ایم که از ما تجلیل شود، اما دوست 
داشتم این مراسم با دقت بیشتر و برنامه ریزی منسجم تری انجام می شد.

ناظری تصریح کرد: اگر حضور محمدرضا درویشی را در این جشنواره 
پیشنهاد کردم، مقصود این بود که از حضور متخصصی مانند ایشان در بحث 
موسیقی اقوام طی چند روز برگزاری جشنواره استفاده شود تا بهره ای هم 
برای موسیقی کرمانشاه و منطقه کُرد داشته باشد.وی اظهار کرد: زحمات 
اداره کل ارشاد استان را در برگزاری این مراسم نادیده نمی گیرم، اما شرایط 
طوری است که اگر افرادی هم بخواهند کار کنند، چوب لای چرخشان 

می گذارند و سنگ اندازی می کنند.
ناظری پس از دریافت نشان »فرهنگ و هنر« کرمانشاه گفت: قطعاً این 
نشان مهم ترین جایزه زندگی ام خواهد شد و امیدوارم مسئولان فرهنگی 
کشور، روزی نشان »فرهنگ و هنر ایران« را به افرادی مثل استاد محمدرضا 
درویشی بدهند. این استاد آواز ایران در پاسخ به درخواست برای اجرای زنده 
قطعه ای، تأکید کرد: این هم از همان بی برنامگی هایی است که سال ها به آن 
عادت کرده ایم. برای اجرا باید سازی مهیا و از قبل برنامه ریزی شده باشد.

ناظری پس از این که متوجه پخش برنامه اختتامیه جشنواره از صداوسیما 
شد، گفت: 37 سال است که از خانه خودمان، صداوسیما محروم هستیم 
و در این 37 سال بابت پخش کارها و آثارمان هیچ حق وحقوقی به ما 

پرداخت نشده است.
در هشت سال دفاع مقدس، رضایت کامل برای پخش آثارم داشتم، اما در 
سال های بعدی صداوسیما پیگیر نشد که این هنرمندی که آثارش را پخش 
می کند حق وحقوقش چه می شود و ازنظر کپی رایت و مسائل قانونی، حقش 
چیست و بدون اجازه و بدون این که حقم را بدهند، این چند سال از آثارم 
استفاده کردند و سؤال من این است که چرا باید این طور باشد؟ ناظری بابیان 
این که 37 سال به عشق مردم ایران در کشور مانده ام، افزود: امکانات زیادی 

داشتم که به آمریکا و فرانسه بروم، اما به عشق مردم کشورم در ایران ماندم.

س��ارا شمیرانی با اش���اره به تولید 
ویژه برنامه های "خندوانه" برای نوروز، 
از رونمایی تک قطعه محسن چاووشی 
عروسک های  حضور  همچنین  و 
جدید در ای��ن برنامه خبر داد.ب��ه 
گزارش میزان مدیر روابط عمومی 
برنامه تلویزیونی "خندوانه" افزود: 
پیش تر قرارداد برنامه "خندوانه" با 
شبکه نسیم تا پایان امسال بود اما 
این ق��رارداد تمدید شد.با توجه به 
تمدید ق��رارداد برنامه "خندوانه" با 
شبکه نسیم، قرار است تولید و پخش 

این برنامه پرمخاطب تا شهریورماه سال 96 ادامه پیدا 
کند.شمیرانی تصریح کرد: برای عید نوروز هم یکسری 

برنامه های ویژه تر ساخته می شود 
و شاید شرکت مردم در بخش های 
اجرایی مسابقه "خنداننده شو" به 
زمان ن��وروز منتقل ش��ود.وی اظهار 
کرد: موضوع حضور عروسک های 
جدید در برنامه "خندوانه" همچنان 
مطرح است اما مشخص نیست که 
این عروسک ها چه زمانی در برنامه 

حضور پیدا کنند.
مدیر روابط عمومی برنامه تلویزیونی 
"خندوانه" با اش��اره به رونمایی از 
قطعه ای که چاووشی برای این برنامه 
خوانده است، خاطرنشان کرد: قرار است 10 بهمن قطعه 

محسن چاووشی در برنامه "خندوانه" پخش شود.

آیین »س��ال ن��وای موسیقی ای���ران« با تجلیل از مقام 
هنری 6هنرمند رشته نوازندگی و تدریس موسیقی 
کلاسیک، هفتم بهمن ساعت 18 در سالن خلیج فارس 
فرهنگسرای نیاوران برگزار می شود.به گزارش ایسنا 
ای��ن آیین نکوداشت به دبیری علی جعفری پویان و 
همت 100 هنرمند عرصه موسیقی، با حمایت بنیاد 
آفرینش های هنری نیاوران و با حضور هنرمندان و 
علاقه مندان به این حوزه برگزار می شود.در این آیین 
از بزرگان موسیقی مانند روبن طهماسیان: نوازنده 
و م��درس ویولن، منوچهر انصاری :ن��وازن��ده و مدرس 

ویولن، داوود جعفری امید :نوازنده و مدرس ویولنسل، 
منوچهر بیگلری :نوازنده و م��درس ترومپت، رحمت 
افشار :ن��وازن��ده و م��درس کلارینت و مرتضی دلشب 
م��درس تئوری موسیقی و سلفژ، تجلیل خواهد شد. 
در این مراسم، علاوه بر پخش یک فیلم مستند کوتاه و 
اجرای موسیقی، تندیس »سال نوا« به همراه هدایایی 
از طرف برگزارکنندگان مراسم به این هنرمندان اهدا 
خواهد شد.در نخستین »سال نوای موسیقی ایران« که 
خردادماه 94 در فرهنگسرای نیاوران برگزار شد، از مقام 

هنری استاد ابراهیم لطفی تجلیل شد.

محمود گبر لو مجری و تهیه کننده سابق برنامه تلویزیونی 
»هفت«، مسئول برگزاری نشست های سی و پنجمین 
جشنواره فیلم فجر شد.به گزارش ایرنا، پس از انصراف 
ب��رگ��زاری  از  سینما  نویسندگان  و  منتقدان  انجمن 
نشست های خبری جشنواره، محمود گبر لو جایگزین 
آنان شد. گبر لو منتقد سینما که سابقه اجرای جلسات نقد 
و بررسی جشنواره فجر در دوره سی ام را نیز دارد، از تیر 

سال 91 تا خرداد 94 مجری برنامه تلویزیونی »هفت« بود 
که با موضوع بررسی مسائل سینمای ایران و جهان پخش 
می شد. ش��ورای مرکز انجمن منتقدان و نویسندگان 
سینمایی روز گذشته)شنبه( با انتشار متنی به دلیل خلف 
وعده دبیر جشنواره فیلم فجر برای انتخاب یکی از اعضای 
انجمن منتقدان به عنوان داور جشنواره، از برگزاری 

نشست های این رویداد هنری انصراف داده بود.

تولید ویژه برنامه های»خندوانه« برای پخش در نوروز

تجلیل از مقام 6هنرمند  در آیین»سال نوای موسیقی ایران«

 گبر لو مسئول برگزاری نشست های فیلم فجر شد

در روزهای اخیر، سی و پنجمین دوره جشنواره فیلم فجر 
با برخی حواشی روبه رو شده است. به گزارش سینما 
سینما، محمد حیدری دبیر جشنواره فیلم فجر با بیان 
این که علاقه مندان با مراجعه حضوری بلیت های خود 
را تهیه کنند اف��زود: از پنج، شش ماه پیش شرکت فنا 
طراحی سایت عرضه بلیت های جشنواره را پیشنهاد داده 
بود. صحبت های ما با مسئولان این سایت به این ترتیب 
بود که بلیت فیلم های جشنواره از طریق این سایت 
به فروش برسد و بعد در اختیار صنوف سینمایی قرار 

گیرد. مسئولان این سایت به عنوان متقاضی، سامانه 
خود را پیشنهاد دادند. کار تا مرحله رونمایی موفق بود 
و مشکلی وجود نداشت، در دو روز اول که این سامانه 
کارش را انجام می داد خیلی موفق بود، اما وقتی حجم و 
تعداد مراجعه کنندگان بالا رفت، سایت به مشکل خورد 
و مراجعه کنندگان بسیاری پشت صف ماندند.حیدری 
همچنین درب��اره نامه انجمن منتقدان و انصراف این 
انجمن از برگزاری نشست های مطبوعاتی جشنواره 
گفت: جشنواره سازوکاری برای انتخاب داوری دارد، 

انجمن منتقدان تقاضایی دادند، اما واقعیت این است که 
در خصوص انتخاب داوران فقط دبیر تصمیم نمی گیرد. 
چنین نیست که هر پیشنهادی داده شود آن پیشنهاد 
پذیرفته شود. انتخاب داوران سازوکار خودش را دارد و 
اگر چنین بود که با پیشنهاد اصناف داوران انتخاب شوند، 
آنگاه  همه صنوف خانه سینما نامه می دادند و تقاضا 
می کردند. داوران جشنواره فیلم فجر را فقط دبیر انتخاب 
نمی کند، شورای برگزاری در کنار دبیر جشنواره و برخی 

مسئولان این انتخاب را انجام می دهند.

پاسخ دبیر 
جشنواره فیلم فجر 
به دو حاشیه

فروش فیلم سینمایی »روگ وان: یک جنگ ستاره ای« 
در سینماهای جهان از مرز یک میلیارد دلار گذشت.

به گ��زارش ف��ارس،  ب��راس��اس آم��اری که در تاریخ 21 
ژانویه منتشر شد، فیلم سینمایی »روگ وان: یک جنگ 
ستاره ای« در سی و نهمین روز اکران خود توانست بیش از 
یک میلیارد دلار بفروشد. این سیزدهمین فیلم ازشرکت 
»والت دیزنی« و سومین فیلم از مجموعه فیلم های »جنگ 
ستارگان «است که تاکنون توانسته به چنین فروشی دست 

یابد. این فیلم همچنین در میان فیلم های سه بعدی، 
هفتمین فیلمی است که در سینماهای آی مکس بیش 
از 100 میلیون دلار فروش داشته است. فیلم سینمایی 
»روگ وان« طی سه روز قبل، 9 میلیون دلار در  45 کشور 
جهان فروخت. این فیلم همچنین در سطح جهان در 
مجموع یک میلیارد و ده میلیون دلار فروخته است که 
از این میزان 79 میلیون و 400 هزار دلار به انگلستان 
و 61 میلیون و 300 هزار دلار به چین اختصاص دارد.

فروش جهانی »جنگ ستارگان« از مرز یک میلیارد دلار گذشت


